
Hej, 
 
Såg i tidningen att ni fått in lite få medborgarförslag. Det är synd. Nu har jag inte 
något särskilt viktigt att komma med, men jag har länge haft i tanke att man skulle 
kunna spola/fylla stadsdelens plaskdammar även vintertid för att på så sätt skapa 
skridskobanor för alla små. Detta med Mälarens båttrafik och därav ojämna 
is i åtanke.  
 
Säkert finns det någon risk för förslitningsskador på underlaget som bakomliggande 
anledning till att detta inte redan görs, men det var i allafall en tanke. 
 
Allt gott,


